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J e g y z ő k ö n y v

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. május 
19. napján megtartott ülésén

Jelen vannak:   Molnár Bálint polgármester
    Komlós Lajosné jegyző 

Balogné Kóródi Lenke,  Gere Éva Ildikó, Végné Lapu Julianna, 
Gál Imréné települési képviselők

    Csontos Petra jegyzőkönyvvezető

Az ülésen nem jelent meg: Csikász Imre, Enyedi Dezső települési képviselők

Az ülésen megjelent meghívott: Tálas László a Tiszazugi Turizmus Szövetség 
elnöke

Az ülésen megjelent érdeklődők: 12 fő /jelenléti ív a jegyzőkönyv mellett/

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 
közül megjelent 5 fő, így az ülés határozatképes. 

Ismertetem a napirendet.

Aki egyetért a napirenddel, az kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület egyhangúan / 5 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi napirendeket tárgyalja meg:

N a p i r e n d

1. Beszámoló a gyermek és ifjúságvédelmi feladatok ellátásáról

Előadó: Komlós Lajosné jegyző

2.  Javaslat az Alapszolgáltatási Központ Szervezeti Működési Szabályzatának 
és  a  személyes  gondoskodást  nyújtó  szociális  ellátások  térítési  díjának 
módosítására

Előadó: Losoncziné Szilágyi Ildikó Alapszolgáltatási Központvezető
                   Komlós Lajosné jegyző
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3.   Előterjesztések

- A Tiszazugi Turizmus Szövetségbe való belépésről és a Turisztikai  
  Desztináció Menedzsment szervezetté alakulásról

Előadó: Tálas László a Tiszazugi Turizmus Szövetség elnöke

-  Öcsödi  Viziközmű  Társulat  hitelfelvételéhez  önkormányzati  tulajdonú 
ingatlanokra jelzálogjog bejegyzéshez hozzájárulásról szóló 36/2011./IV.21./ 
számú testületi határozat kiegészítésére

    Előadó: Molnár Bálint polgármester

- Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat tulajdonát képező Öcsöd, Juhász Béni 
u. 2. /1657 hrsz./ szám alatti ingatlan értékesítéséről

Előadó: Molnár Bálint polgármester

4.   Jelentés a két ülés közötti munkáról

 Előadó: Molnár Bálint polgármester

A napirend tárgyalása előtt interpelláció:

Balogné  Kóródi  Lenke: A  volt  szőnyegszövő  üzem  épület  állaga  nagyon 
megromlott.  Közérdekű  javaslatom,  hogy  az  ingatlan  tulajdonosa  kapjon 
önkormányzati  felhívást,  az  épület  és  környezetének,  udvarának, 
melléképületének rendbetételére. 
A  Kossuth  út  50  szám  alatti  hal  bolt,  a  Juhász  Béni  út  2  szám  alatti 
önkormányzati lakás állapotának javulására várható-e változás?
Több évvel ezelőtt már interpelláltunk képviselő társaimmal az orvosi rendelő 
bejárata előtti szeméttároló cseréjére, a rendelő előtti kiszáradt fa eltávolítására, 
a családsegítő épület előtti pad cseréjére, a Körös part rendbetételére. Várható-e 
változás ezekkel kapcsolatban?
Ungi István Árpád úti lakos közérdekű javaslatát továbbítom az önkormányzat 
felé. Kéri a sportpálya rendben tartását. 
A kerékpárút két oldalán a fű vágása kinek a feladata, nagyon nagy a fű. 
Ebben a hónapban hol lehet kötni Fundamenta Lakástakarékpénztári szerződést?

Molnár Bálint polgármester kijelöli a válaszadókat.
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Napirend  1.  pontja: Beszámoló  a  gyermek  és  ifjúságvédelmi  feladatok 
ellátásáról

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Komlós  Lajosné jegyző:  A  gyámhatósági  és  a  gyermekvédelmi  munkáról 
jogszabály alapján évente számot adunk a képviselőtestületnek. Ezt megelőzően 
a jelző rendszer tagjai, március 31-ig végzik el az éves értékelő munkájukat. Az 
elmúlt  időszakban  a  gyermekvédelmi  munka  eredményessége,  feltételei 
romlottak.  Régebben  5-9  védelembe  vétel  volt,  most  15-30.  Elsősorban  a 
tankötelezettségi törvény megsértése miatt nőtt ez a szám. 9 gyermek ideiglenes 
elhelyezéséről kellett a gyámhatóságnak dönteni, korábbi években 1-2 gyerekről 
beszéltünk  ilyen  intézkedés  kapcsán.  A  területen  dolgozó  szakembereknek 
nagyon nehéz körülmények között kell ezt a feladatot elvégezniük. 

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat

Végné Lapu Julianna: A társadalompolitikai bizottság megtárgyalta a benyújtott 
anyagokat.  Egységes  állásfoglalás  körvonalazódott  ki  abban,  hogy  azokat  a 
mindennapos  problémákat,  amikkel  szembesülünk,  csak  enyhíteni  tudjuk.  Az 
alapvető okokat, amelyek ilyen körülmények közé sodornak egy családot, azt 
nincs  módunkban  megváltoztatni.  Az  jelentene  előrelépést,  ha  az  okok 
enyhítésére, a kormány, a minisztérium olyan megoldásokat helyezne kilátásba, 
amik enyhítik, megszüntetik ezeket. A társadalompolitikai bizottság elfogadásra 
javasolja a benyújtott anyagokat. 

Gere Éva Ildikó: Sokszor előnyösebb lenne a kisgyermeknek is,  ha gyermek 
közösségbe  kerülne.  Úgy  gondolom,  a  bölcsődei  ellátás  indulásával  ez 
megoldódik. Az óvodai létszámot tekintve 2010-ben 142 gyerek volt az ellátott. 
Minél nagyobb a gyerek létszám egy csoportban annál kevésbé lehet ellátni a 
munkát. Kevés az iskolában a napközis csoportok száma, többre lenne szükség. 
Amíg a gyerekek a napközben kapott feladatokat délután nem végzik el, hanem 
csavargással töltik az idejüket, az semmi jóra nem vezet. Ezeket a problémás 
gyerekeket rá kell bírni arra, hogy délután felkészüljenek a másnapi óráikra. A 
megoldást  nem tudom, de az alapvető problémáknál kell  kezdeni és a lehető 
legtöbbet nyújtani a gyerekek számára.

Molnár  Bálint polgármester:  A  dolgok  eredetét  kell  vizsgálni  és  az  okot 
megszüntetni. A szociális és az oktatás területén változásokat akarnak. 
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Az önkormányzatok átalakítását is tervezik. Ahol 2000-nél kevesebb a lakosság 
száma ott nem lesz Polgármesteri Hivatal. Térségi Kormányhivatalt alakítanak 
ki. Ez az átalakítás a megyei és a fővárosi rendszert is érinti. 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért a gyermek és ifjúságvédelmi feladatok 
ellátásáról szóló beszámolóval az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

40/2011./V.19./ számú testületi határozat
A gyermek és ifjúságvédelmi feladatok ellátásáról

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat  Képviselőtestülete a gyermek és 
ifjúságvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámolót megtárgyalta és 
elfogadja.

Erről: - Jegyző

      értesül.

Napirend 2. pontja: Javaslat az Alapszolgáltatási Központ Szervezeti Működési 
Szabályzatának és a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési 
díjának módosítására

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Losoncziné Szilágyi Ildikó: Az új szervezeti ábra a feladat elosztásban változik, 
de  a  szakmai  létszámot  nem változtatja  meg.  A bentlakásos  intézményben a 
minimum gondozói  létszám  5  fő,  az  átszervezéssel  6  gondozói  létszám fog 
működni.  Az indoka, hogy a gondozónő éjszaka és a délutáni műszakban ne 
maradjon egyedül. 

Komlós Lajosné jegyző: A képviselőtestület megállapította, hogy indokolt lenne 
bizonyos területeken a térítési díjakat felülvizsgálni, ez a szociális étkeztetés és a 
nappali ellátás. 2011-ben egyre kevesebben veszik igénybe, illetve nem veszik 
igénybe ezeket az ellátásokat. Ezek kötelező ellátások az önkormányzat részéről, 
viszont elesünk a személyi térítési díjtól, legfőképpen az állami normatívától. 
Ezért a javaslat, hogy a szociális étkeztetés intézményi térítési díját csökkentsük
az előző évi szintre. A nappali ellátásnál a klub díját szüntessük meg. 
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Kérdezett
Gere Éva Ildikó

Válaszolt
Komlós Lajosné jegyző

Vélemény, Javaslat

Végné  Lapu  Julianna: A  társadalompolitikai  bizottság  a  benyújtott 
előterjesztéseket elfogadásra javasolja.

Molnár Bálint polgármester: Az állam a bentlakások gondozást nem preferálja. 
Létre akarnak hozni, kistérségi és országos szinten is szervezeteket, akiknek a 
feladata lesz a szociális feladatok ellátásának egy része. Kiszervezik a szociális 
feladatok egy részét a vállalkozói szférába. 
Az érdekképviseleti fórummal kapcsolatban annyit szeretnék elmondani, hogy 
egy ember nem kívánja tovább folytatni ezt a munkát, nyugdíjba megy. Az ülés 
előtt beszéltünk Végné Lapu Juliannával, hogy elvállalná-e ezt a feladatot, és ő 
igent mondott.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  az  Alapszolgáltatási  Központ 
Szervezeti Működési Szabályzatával, az  kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

41/2011./V.19./ számú testületi határozat
Az Alapszolgáltatási Központ Szervezeti Működési Szabályzatáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  az 
Alapszolgáltatási  Központ  Szervezeti  Működési  Szabályzatát  a 
mellékelt formában elfogadja.

Erről: - Jegyző
          - Alapszolgáltatási Központ vezetője

                           értesül.
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Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  személyes  gondoskodást  nyújtó 
szociális  ellátások térítési  díjának módosításáról  szóló  rendelet-tervezettel,  az 
kézfelnyújtással szavazzon

A Képviselőtestület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 
megalkotta  a  személyes  gondoskodást  nyújtó  szociális 
ellátások térítési  díjának módosításáról  szóló  8/2011./V.24./ 
önkormányzati rendeletét.

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestületének  a  személyes 
gondoskodást  nyújtó  szociális  ellátások  térítési  díjának  módosításáról  szóló 
8/2011./V.24./ önkormányzati rendelete a jegyzőkönyv mellé téve.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért Végné Lapu Julianna érdekképviseleti 
fórum tagjának felkéréséről az, kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal 
és az alábbi határozatot hozza.

42/2011./V.19./ számú testületi határozat
Végné Lapu Julianna érdekképviseleti fórum tagjának felkéréséről

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete Végné Lapu 
Juliannát az érdekképviseleti fórum tagjának kéri fel.

Erről: Végné Lapu Julianna
          Polgármester

- értesül.

A napirend 5. pontja: Előterjesztések

a) A Tiszazugi Turizmus Szövetségbe való belépésről és a Turisztikai  
    Desztináció Menedzsment szervezetté alakulásról

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár  Bálint polgármester:  Szót  kér  Tálas  László  a  Tiszazugi  Turizmus 
Szövetség elnöke.
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Tálas László: A jelenlegi turizmus rendszer átalakulóban van. Eddig mint civil 
szervezet próbáltuk összefogni a környező önkormányzatokat, vállalkozásokat. 
Nagyon sok fejlesztés történt a Tiszazugi településeken, főleg Cserkeszőlőben. 
Minden településnek vannak helyi adottságai, értékei, ezeknek az szervezésére 
jött létre a mi szövetségünk. A Szövetség célja, hogy Tiszazugban a kulturált 
turizmust meghonosítsa, fejlődését elősegítse. 

Lehetőség van a Turizmus Desztinációs Menedzsment szervezetté alakulásra. A 
TDM szervezet lehetőség azon térségek számára, akik összefogva, szervezetten 
akarnak turisztikai  terméket  építeni  a  környezetükben  lévő hagyományokból, 
látványosságból és a rájuk épülő szolgáltatásokból. Amennyiben a leírt program 
megnyerte tetszésüket, és a szövetségbe szeretnének belépni, mivel még Öcsöd 
nem tagja a szövetségnek, akkor egy határozattal döntsön a képviselőtestület. A 
Szövetség tagdíja 10000 Ft egy évben. Kérem a tisztelt képviselőtestületet, hogy 
céljai megvalósításának érdekében támogassa határozatával a térségi Turisztikai 
Desztináció Menedzsment szervezet létrejöttét.

Kérdezett
Végné Lapu Julianna

Válaszolt
Tálas László

Molnár Bálint polgármester:  Ha megalakul  a TDM szervezet,  akkor majd  az 
önkormányzat eldönti, hogy bírja-e fizetni a tagsági díjat. Ma délelőtt Leader 
tanácskozáson, a Leader struktúráját fogadtuk el, ami szintén segíteni fogja a 
turisztika fejlődését.

Molnár Bálint polgármester:  megköszöni  Tálas László,  a Tiszazugi  Turizmus 
Szövetség elnökének tájékoztatóját.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Önkormányzat belépjen 
a  Tiszazugi  Turisztikai  Szövetségbe  és  egyetért  Turisztikai  Desztináció 
Menedzsment szervezetté alakulásával az, kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.
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43/2011./V.19./ számú testületi határozat
A Tiszazugi Turizmus Szövetségbe való belépésről és a Turisztikai Desztináció 
Menedzsment szervezetté alakulásról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  belép  a 
Tiszazugi  Turizmus  Szövetségbe  és  egyetért  Turisztikai 
Desztináció Menedzsment szervezetté alakulásával.

Erről: Polgármester
   Tálas László Tiszazugi Turizmus Szövetség elnöke

   - értesül.

b)  Öcsödi  Viziközmű  Társulat  hitelfelvételéhez  önkormányzati  tulajdonú 
ingatlanokra  jelzálogjog  bejegyzéshez  hozzájárulásról  szóló  36/2011./IV.21./ 
számú testületi határozat kiegészítésére

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár  Bálint polgármester:  Korábbi ülésünkön már  beszéltünk róla,  hogy a 
Viziközmű Társulat hitelt vesz fel a szennyvízcsatorna beruházáshoz. Ehhez az 
önkormányzatnak  készfizető  kezességet  kell  vállalni,  másrészt  pedig  fel  kell 
ajánlani  ingatlanokat  fedezetként.  A  K&H  Bank  azt  mondta,  ha  fel  tudunk 
ajánlani 80% ingatlant, ami 205.908.100,- Ft becsült értékben, akkor megkapjuk 
a hitelt. Az előterjesztésben felsorolt  ingatlanokat még hozzá tettük, az előző 
testületi ülés határozatához, így lesz meg a kért fedezeti összeg.

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  az  Öcsödi  Viziközmű  Társulat 
hitelfelvételéhez az előterjesztés szerinti önkormányzati tulajdonú ingatlanokra 
jelzálogjog bejegyzéséhez, az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

44/2011./V.19./ számú testületi határozat
Öcsödi  Viziközmű  Társulat  hitelfelvételéhez  önkormányzati  tulajdonú 
ingatlanokra  jelzálogjog  bejegyzéshez  hozzájárulásról  szóló  36/2011./IV.21./ 
számú testületi határozat kiegészítésére
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Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete az Öcsödi 
Viziközmű  Társulat  hitelfelvételéhez  önkormányzati  tulajdonú 
ingatlanokra  jelzálogjog  bejegyzéshez  hozzájárulásról  szóló 
36/2011./IV.21./  számú  testületi  határozatát  kiegészíti  és  az 
alábbi ingatlanokra jelzálogjog bejegyzéséhez hozzájárul

hrsz        Természetbeni cím Ingatlan 
megnevezése Érték /Ft/

1665 Öcsöd Bacsó B. 4 Támogatói szolgálat 8130201
13/1 Öcsöd Kossuth tér Szennyvíz tisztító 362135
254 Öcsöd Ady 32 Beépítetlen terület 1886345
1904/1 Öcsöd Kiss J. sor Községi Sport pálya 5079619
671 Öcsöd Deák 25 Általános Isk. 23125833
1645 Öcsöd Petőfi 47 Általános Isk. 15612118
273 Öcsöd Bacsó B. 1 Beépítetlen terület 118910

Összesen: 54.315.161.-Ft

Erről: Polgármester
          - Jegyző
          - értesül.

c) Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat tulajdonát képező Öcsöd, Juhász Béni u. 
2. /1657 hrsz./ szám alatti ingatlan értékesítésére

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár  Bálint polgármester:  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  tulajdonát 
képezi  az  Öcsöd,  Juhász  Béni  u.  2.  szám  alatti  ingatlan.  Rostásné  Bankó 
Margit  /Öcsöd,  Rákóczi  F.  u.  32./  szám  alatti  lakos  vásárlási  szándékkal 
kérelmet  nyújtott  be az  önkormányzathoz  400.000,-  Ft-os  ármegjelöléssel.  A 
vételi árat jószágállományának felszámolásából fizetné meg. Az ingatlan becsült 
értéke 3.780.000 forint.  A Juhász  B.  u.  2.  szám alatti  ingatlan egy helyrajzi 
számon szereppel a Kossuth L. u. 50. szám alatti ingatlannal, a terület nagysága 
1555  m2.  A  területet  nem  lehet  megosztani.  Az  ingatlan  szerepel  a 
36/2011./IV.21./ számú testületi  határozattal jóváhagyott – Öcsödi Viziközmű 
Társulat  a  KEOP  1.2.0/2F/09-2010-0053  számú  „Öcsöd  Nagyközség 
szennyvízcsatornázási  és  szennyvíztisztítási”  beruházása  projekt  keretében 
Beruházási (éven túli lejáratú) hitel felvételhez szükséges ingatlanfedezetként.



- 10 -

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt.

Molnár  Bálint polgármester:  Javaslom,  hogy  ne  adjuk  el  az  ingatlant.  Aki 
egyetért,  hogy  a  Juhász  Béni  u.  2.  szám  alatti  lakóházat  ne  adjuk  el,  az 
kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

45/2011./V.19./ számú testületi határozat
Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat tulajdonát képező Öcsöd, Juhász Béni u. 2. /
1657 hrsz./ szám alatti ingatlan értékesítésére

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy 
határoz, hogy az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat  tulajdonát 
képező Öcsöd, Juhász Béni u. 2. /1657 hrsz./ szám alatti ingatlant 
nem adja el.

Erről: - Polgármester
          - Bankóné Rostás Margit /Öcsöd, Rákóczi F. u. 32./
          - értesül.

A napirend 6. pontja: Jelentés a két ülés közötti munkáról

Április 21-én volt az előző képviselőtestületi ülésünk.
Április 27-én Budapesten TÖOSZ elnökségi ülésen vettem részt. A közmunka 
programmal kapcsolatban fogalmaztunk meg az államtitkár úrnak egy levelet. 
További egyeztetések történtek az önkormányzati törvénnyel kapcsolatban.
Találkoztam egy olyan vállalkozóval, aki a napelem beépítését ajánlotta.
Május  2-án  Kunszentmártonban  voltam,  ahol  sajtótájékoztatót  tartottak  a 
rendelőintézet felújításával kapcsolatban.
Május  3-án  itt  a  Tanácskozó-teremben  tartottuk  a  Hulladék  Rekultivációs 
Társulás  ülését.  A  második  ütemre  beadott  pályázatnak  a  hiánypótlását 
tisztáztuk, egyeztettük. 
Május 5-én Mezőtúron, megyei tűzoltó napon vettem részt. A Mezőtúri Tűzoltó 
egyesület 125 évfordulóját ünnepelte. A Tiszazug tűzoltója címet Zsíros Ferenc 
tűzoltónak adtam át.
Május 10-én a Nemzeti Fejlesztési Ügynökségen jártunk a beadott pályázatunk 
egyeztetésével kapcsolatban.
Május  10-én  a  Hulladék  Rekultivációs  pályázatunk  első  ütemének 
megvalósulását ellenőrizték. Nem találtak semmilyen problémát.
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Május 16-án a csatorna beruházással kapcsolatban ugyanez az ellenőrzés történt 
meg. Nem volt probléma az adminisztrációs feladatok ellátásában.
Május  18-án  Kunszentmártonban  voltam,  a  Parlagfű  bizottságnak  vagyok  a 
tagja, ahol a benyújtott pályázatokat bíráltuk el.
Május 19-én Leader taggyűlésen vettem részt. Az ez évi pénzügyi mérleget, és a 
strukturális terveket tárgyaltuk. 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a két ülés közötti 
munkáról szóló beszámolóval.

Egyéb bejelentések:

Végné  Lapu  Julianna: Döntés  született  arról,  hogy  a  GAMESZ-ban  az 
alkalmazottak  létszáma  1  fővel  legyen  kevesebb.  A  Társadalompolitikai 
Bizottság tett egy javaslatot, akkor azt a választ kaptuk, hogy ebben a testület 
nem kompetens, hanem a munkáltató. Olyan személy lett elbocsátva, akinek ez a 
legnagyobb hátrányt jelenti, ő áll a legközelebb a nyugdíjkorhatárhoz. A faluban 
úgy terjed a hír, hogy a képviselőtestület név szerint határozta meg, hogy kit kell 
elküldeni. 

Lóczi Lajos: Felmentés indokaként az volt megjelölve a határozatban, hogy a 
testület  döntése  1  fő  létszámcsökkentés.  Nem ő az  egyetlen,  aki  közel  áll  a 
nyugdíjkorhatárhoz.  Az  egyetlen  olyan  munkakör  volt,  amit  lehet  szűkíteni, 
aminek a feladatait meg lehet osztani.

Interpellációkra adott válaszok:

Komlós Lajosné jegyző: Rendszeresen felszólítjuk a tulajdonost, mind az épület 
és mind a környezete tekintetében. Jelezzük az építésügyi hatóságnak az épület 
rossz  állagát.  A  udvara  beépítetlen  terület,  semmilyen  hatáskörünk  nincs  e 
tekintetben felszólítást kiadni. Akkor tudunk, ha parlagfű nő a területen.

Molnár  Bálint polgármester:  A  Kossuth  út  50.  szám  alatt  található 
üzlethelyiséget  a  Körösi  Halértékesítő,  Halfeldolgozó  Szövetkezet  bérli  az 
önkormányzattól.
A Juhász Béni u. 2. szám alatti ingatlan felújítására most nincs lehetőségünk.
A vízügyi hatóságnak megírtuk a levelet a körös parttal kapcsolatban. 

Lóczi Lajos: A körös partról a szemetet összegyűjtöttük, el is szállítottuk.  
Az orvosi rendelő előtt kicseréljük a szemét tárolót.
Tavaly még nem volt kiszáradva a fa, de megnézzük.
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Bérbe lett adva kaszálás céljából tavaly is a Sport pálya. Most is ki van adva, 
Pünkösdre rendbe lesz téve. 
A családsegítő előtt a pad deszkáit tavaly kicseréltük.

Molnár  Bálint polgármester:  A kerékpárút  mellett  a  füvet  a  GAMESZ vágja 
folyamatosan. 
Fundamenta Lakástakarékpénztári szerződést ugyan ott lehet kötni, ahol eddig. 
Jövő hónaptól lezáródik.

Balogné Kóródi Lenke: A volt szőnyegszövő üzemnél nem csak az épület,  a 
melléképület  és  a  környezete  is  nagyon  elhanyagolt.  A  jó  karbantartási 
intézkedés mellett, a környezet rendben tartására való felhívás is folyamatosan 
mehetne.
Tudomásul veszem, hogy a Juhász Béni u. 2. és a Kossuth út 50. alatti épületek 
továbbra is így maradnak. 
Még mindig láthatunk a körös parton szemetet. 
Évek óta ott van az orvosi rendelő előtt a kiszáradt fa. 

Molnár Bálint polgármester: Megkérdezem az interpellálókat, hogy a válaszokat 
elfogadják-e.  Aki  egyetért  az  interpellációkra  adott  válaszokkal,  az 
kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

46/2011./V.19./ számú testületi határozat
Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az 
interpellációkra adott válaszokat elfogadja.

Erről:  - Interpellálók
                                          - Polgármester

   - értesül.

Molnár Bálint polgármester 15.30 órakor az ülést bezárja.

Kmf.

 Molnár Bálint Komlós Lajosné 
  polgármester                                jegyző



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

40/2011./V.19./ számú testületi határozat
A gyermek és ifjúságvédelmi feladatok ellátásáról

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat  Képviselőtestülete a gyermek és 
ifjúságvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámolót megtárgyalta és 
elfogadja.

Erről: - Jegyző

      értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

41/2011./V.19./ számú testületi határozat
Az Alapszolgáltatási Központ Szervezeti Működési Szabályzatáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  az 
Alapszolgáltatási  Központ  Szervezeti  Működési  Szabályzatát  a 
mellékelt formában elfogadja.

Erről: - Jegyző
          - Alapszolgáltatási Központ vezetője

                           értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

42/2011./V.19./ számú testületi határozat
Végné Lapu Julianna érdekképviseleti fórum tagjának felkéréséről

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete Végné Lapu 
Juliannát az érdekképviseleti fórum tagjának kéri fel.

Erről: Végné Lapu Julianna
          Polgármester

- értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

43/2011./V.19./ számú testületi határozat
A Tiszazugi Turizmus Szövetségbe való belépésről és a Turisztikai Desztináció 
Menedzsment szervezetté alakulásról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  belép  a 
Tiszazugi  Turizmus  Szövetségbe  és  egyetért  Turisztikai 
Desztináció Menedzsment szervezetté alakulásával.

Erről: Polgármester
   Tálas László Tiszazugi Turizmus Szövetség elnöke

   - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

44/2011./V.19./ számú testületi határozat
Öcsödi  Viziközmű  Társulat  hitelfelvételéhez  önkormányzati  tulajdonú 
ingatlanokra  jelzálogjog  bejegyzéshez  hozzájárulásról  szóló  36/2011./IV.21./ 
számú testületi határozat kiegészítésére

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  az  Öcsödi 
Viziközmű  Társulat  hitelfelvételéhez  önkormányzati  tulajdonú 
ingatlanokra  jelzálogjog  bejegyzéshez  hozzájárulásról  szóló 
36/2011./IV.21./  számú  testületi  határozatát  kiegészíti  és  az  alábbi 
ingatlanokra jelzálogjog bejegyzéséhez hozzájárul

hrsz        Természetbeni cím Ingatlan 
megnevezése Érték /Ft/

1665 Öcsöd Bacsó B. 4 Támogatói szolgálat 8130201
13/1 Öcsöd Kossuth tér Szennyvíz tisztító 362135
254 Öcsöd Ady 32 Beépítetlen terület 1886345
1904/1 Öcsöd Kiss J. sor Községi Sport pálya 5079619
671 Öcsöd Deák 25 Általános Isk. 23125833
1645 Öcsöd Petőfi 47 Általános Isk. 15612118
273 Öcsöd Bacsó B. 1 Beépítetlen terület 118910

Összesen: 54.315.161.-Ft

Erről: Polgármester
          - Jegyző
          - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

45/2011./V.19./ számú testületi határozat
Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat tulajdonát képező Öcsöd, Juhász Béni u. 2. /
1657 hrsz./ szám alatti ingatlan értékesítésére

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy 
határoz, hogy az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat  tulajdonát 
képező Öcsöd, Juhász Béni u. 2. /1657 hrsz./ szám alatti ingatlant 
nem adja el.

Erről: - Polgármester
          - Bankóné Rostás Margit /Öcsöd, Rákóczi F. u. 32./
          - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

46/2011./V.19./ számú testületi határozat
Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az 
interpellációkra adott válaszokat elfogadja.

Erről:  - Interpellálók
                                          - Polgármester

        - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

  Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné  Kóródi  Lenke: A  volt  szőnyegszövő  üzem  épület  állaga  nagyon 
megromlott.  Közérdekű  javaslatom,  hogy  az  ingatlan  tulajdonosa  kapjon 
önkormányzati  felhívást,  az  épület  és  környezetének,  udvarának, 
melléképületének rendbetételére. 

Válaszolt:

Komlós Lajosné jegyző: Rendszeresen felszólítjuk a tulajdonost, mind az épület 
és mind a környezete tekintetében. Jelezzük az építésügyi hatóságnak az épület 
rossz  állagát.  A  udvara  beépítetlen  terület,  semmilyen  hatáskörünk  nincs  e 
tekintetben felszólítást kiadni. Akkor tudunk, ha parlagfű nő a területen.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

  Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné Kóródi Lenke: A Kossuth út 50 szám alatti hal bolt, a Juhász Béni út 2 
szám alatti önkormányzati lakás állapotának javulására várható-e változás?

Válaszolt:

Molnár  Bálint polgármester:  A  Kossuth  út  50.  szám  alatt  található 
üzlethelyiséget  a  Körösi  Halértékesítő,  Halfeldolgozó  Szövetkezet  bérli  az 
önkormányzattól.
A Juhász Béni u. 2. szám alatti ingatlan felújítására most nincs lehetőségünk.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

  Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné  Kóródi  Lenke: Több  évvel  ezelőtt  már  interpelláltunk  képviselő 
társaimmal  az orvosi  rendelő bejárata  előtti  szeméttároló cseréjére,  a  rendelő 
előtti  kiszáradt  fa  eltávolítására,  a  családsegítő  épület  előtti  pad  cseréjére,  a 
Körös part rendbetételére. Várható-e változás ezekkel kapcsolatban?

Válaszolt:

Molnár Bálint polgármester: A vízügyi hatóságnak megírtuk a levelet a körös 
parttal kapcsolatban. 

Lóczi Lajos: A körös partról a szemetet összegyűjtöttük, el is szállítottuk.  
Az orvosi rendelő előtt kicseréljük a szemét tárolót.
Tavaly még nem volt kiszáradva a fa, de megnézzük.
A családsegítő előtt a pad deszkáit tavaly kicseréltük.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

  Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné  Kóródi  Lenke: Ungi  István  Árpád  úti  lakos  közérdekű  javaslatát 
továbbítom az önkormányzat felé. Kéri a sportpálya rendben tartását. 

Válaszolt:

Lóczi Lajos: Bérbe lett adva kaszálás céljából tavaly is a Sport pálya. Most is ki 
van adva, Pünkösdre rendbe lesz téve. 

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

  Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné Kóródi Lenke: A kerékpárút két oldalán a fű vágása kinek a feladata, 
nagyon nagy a fű. 

Válaszolt:

Molnár  Bálint polgármester:  A kerékpárút  mellett  a  füvet  a  GAMESZ vágja 
folyamatosan. 

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

  Csontos Petra
        Előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  május  19. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné  Kóródi  Lenke: Ebben  a  hónapban  hol  lehet  kötni  Fundamenta 
Lakástakarékpénztári szerződést?

Válaszolt:

Molnár  Bálint polgármester:  Fundamenta  Lakástakarékpénztári  szerződést 
ugyan ott lehet kötni, ahol eddig. Jövő hónaptól lezáródik.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

  Csontos Petra
        Előadó


